

《单词百科:senescence是什么意思?senescence怎么发音?senescence的解释和用法》

英语单词senescence是什么意思?senescence怎么读?senescence怎么发音?简答网为您整理了senescence的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



senescence怎么读

senescence的读音:[s nesns]

senescence的意思

1、n.老朽，衰老;老年期;

senescence的近义词

1、agedness n.老年，高龄;

2、ageing aging的英式拼法

3、aging n.老化;老龄化;(酒等的)陈化;熟化;

4、year n.年;年度;年级;一年时间;日历年;很久;年岁;与某事相关的一年

senescence的双语例句

1、Spraying cytokinin on waterlogged plants may stop the decrease of chlorophyll content and delay senescence.

用细胞分裂素喷施受湿害的植物,可抑制植株叶片的叶绿素含量下降,延缓衰老.

2、It affects tuberization, leaf senescence, and dormancy.

它影响块茎形成、叶子衰老和休眠.

3、Objective : To explore the effect of Shenshu point on delaying senescence.

目的: 探讨肾俞穴在延缓衰老中的作用.

4、Calcium apparently acts in a similar manner as some of the hormones that defer senescence.

钙这种明显的作用同某些激素能够延缓衰老的作用方式相似.

5、The changes of sugar and related enzyme activity in kiwifruit during softening and senescence were researched.

研究了猕猴桃果实软化衰老过程的糖以及与糖类相关酶活性的变化.

6、In addition, expression of mutant forms of TRF 2 induced a growth arrest with characteristics of senescence.

此外, 突变体的表达形式的TRF2诱导生长抑制衰老与特点.

7、Therefore, sufficient nitrogenous fertilizer is an essential way to prevent early senescence period of wheat growth.

因此, 保证小麦生长中后期充足的氮素供应,防止早衰是提高籽粒产量的重要途径.

8、He refers to this approach as strategies for engineered negligible senescence (SENS).

他把这个措施称作细微老化工程策略.

9、In mice lacking key senescence regulators, stellate cells continue to proliferate, leading to excessive liver fibrosis.

缺乏关键衰老调节因子的老鼠, 星形细胞持续增生将导致肝脏过度纤维化.

10、Improve senescence of skin, keep skin wet and pinch pore. Relaxation.

能防止肌肤老化, 保湿, 收敛毛孔, 舒缓一天的压力.

11、The activity of POD and SOD decreased and increased respectively at different stages of senescence.

并且与衰老相关的过氧化物酶(POD)和超氧化物歧化酶(SOD)的活性分别得到抑制和提高.

12、Balance oil secretion, pinch pores, play down scars, improve senescence of skin.

平衡油脂分泌, 收缩毛孔, 淡化疤痕印, 缓解肌肤老化.

13、Waterlog harmness can retard the growth of crops and speed senescence.

摘要湿害能使作物发育不良, 衰老加速.

14、Instead the cells cell cycle arrest with features of senescence.

代之以衰老为特征的细胞周期阻滞的表现.

15、Senescence is the syndrome caused by the functional decline and physiological disorder during the organism deterioration.

衰老是机体在退化时期功能下降及生理紊乱的综合表现.

16、Therefore, the senescence program limits the fibrogenic response to acute tissue damage.

因此衰老程序限制了急性组织损伤中的纤维化反应.

17、It is the final stage of cell senescence resulting in complete digestion of all cell components.

是所有衰老细胞经历的最后一个阶段.

18、Cytokinins are important plant hormones and can delay plant senescence.

细胞分裂素是一类重要的植物激素,它可在一定程度上延缓植物的衰老.

以上是简答网为您整理的senescence怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/senescence>

